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Utvalg: Råd for funksjonshemmede 
Møtested: Kommunehuset 
Dato: 11.12.2018 
Tidspunkt: 12:00 – 13:15.  

 
Følgende faste medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Trine Kaasen Leder  
Saxe Edvardsen Nestleder  
Solvi Martinsen Medlem  
Agnar Jakobsen 
Jan Inge Karlsen 

Medlem 
Medlem 

 

 
Følgende medlemmer hadde meldt forfall: 
Navn Funksjon Representerer 
Ingen.    

 
 
Merknader: Ingen merknader til innkalling og saksliste. Møtet ble avholdt som felles møte 
for både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede. 
 

Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Bjørn Ellefsæter Konstituert administrasjonssjef 
  

 
Underskrift: 
 
Vi bekrefter med underskriftene våre at det som er ført på de sidene vi har signert i møteboka, er 
i samsvar med det som ble vedtatt på møtet. Dokumentet er godkjent elektronisk og inneholder 
derfor ikke originalunderskrifter.  
 
                                      
                            _____________________                                                             _______________________ 
                      Trine Kaasen            Agnar Jakobsen 
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PS 1/18 Økonomiplan 2019 - 2022 med årsbudsjett for 2019 til uttalelse. 

Saksprotokoll i Råd for funksjonshemmede - 11.12.2018  
Behandling: 
Forslag fra Råd for funksjonshemmede: Uttalelse til økonomiplan 2019 – 2022, med årsbudsjett 
for 2019: 
 Det ses på med bekymring at man ikke har iverksatt arbeidet med frivillighetessentralen og 

kommet i gang med eldrevaktmester. Det er i budsjettet satt av kr 50 000 til hvert av disse 
tiltakene.  

 For eldrevaktmester må det lages kriterier for hva denne kan brukes til. Aktuelle ønsker er 
snøbrøyting og strøing.  

 Det er ønske om at det må satses på velferdsteknologi og at det bør settes av et beløp i 
størrelsesorden kr 200 000 til dette.  

 Det må legges opp til at eldre kan bo hjemme så lenge som mulig. Et viktig tiltak i så måte 
er å beholde de fysioterapiressursene vi har. Treningsgruppene er viktige. Man må komme i 
gang med trening før man har blitt for svekket til å klare det. 

 Det ses med bekymring for reduksjon i TU. De må få tid på seg til å implementere nye ting 
før vi kan begynne å redusere. Det må satses mer på faglighet i tjenestene. 

 Det er viktig å få til et tilbud i kommunen for demente pasienter med særlige behov.  
 Det er viktig å få på plass stillingen som kommunepsykolog og at denne har mulighet til å ta 

pasienter direkte, ikke brukes for mye til andre ting, som veiledning av annet helsepersonell.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede ønsker å komme tidligere inn i 

budsjettprosessen, i alle fall før administrasjonens forslag sendes over til Formannskapet.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede må komme med i prosessen når arbeidet 

med det nye helsehuset kommer i gang. 
Uttalelsen ble enstemmig vedtatt.  
Vedtak: 
Uttalelse til økonomiplan 2019 – 2022, med årsbudsjett for 2019: 
 Det ses på med bekymring at man ikke har iverksatt arbeidet med frivillighetessentralen og 

kommet i gang med eldrevaktmester. Det er i budsjettet satt av kr 50 000 til hvert av disse 
tiltakene.  

 For eldrevaktmester må det lages kriterier for hva denne kan brukes til. Aktuelle ønsker er 
snøbrøyting og strøing.  

 Det er ønske om at det må satses på velferdsteknologi og at det bør settes av et beløp i 
størrelsesorden kr 200 000 til dette.  

 Det må legges opp til at eldre kan bo hjemme så lenge som mulig. Et viktig tiltak i så måte 
er å beholde de fysioterapiressursene vi har. Treningsgruppene er viktige. Man må komme i 
gang med trening før man har blitt for svekket til å klare det. 

 Det ses med bekymring for reduksjon i TU. De må få tid på seg til å implementere nye ting 
før vi kan begynne å redusere. Det må satses mer på faglighet i tjenestene. 

 Det er viktig å få til et tilbud i kommunen for demente pasienter med særlige behov.  
 Det er viktig å få på plass stillingen som kommunepsykolog og at denne har mulighet til å ta 

pasienter direkte, ikke brukes for mye til andre ting, som veiledning av annet helsepersonell.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede ønsker å komme tidligere inn i 

budsjettprosessen, i alle fall før administrasjonens forslag sendes over til Formannskapet.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede må komme med i prosessen når arbeidet 

med det nye helsehuset kommer i gang. 
 
 



Saksprotokoll i Eldrerådet - 11.12.2018  
Behandling: 
Forslag fra Eldrerådet: Uttalelse til økonomiplan 2019 – 2022, med årsbudsjett for 2019:  
 Det ses på med bekymring at man ikke har iverksatt arbeidet med frivillighetessentralen og 

kommet i gang med eldrevaktmester. Det er i budsjettet satt av kr 50 000 til hvert av disse 
tiltakene.  

 For eldrevaktmester må det lages kriterier for hva denne kan brukes til. Aktuelle ønsker er 
snøbrøyting og strøing.  

 Det er ønske om at det må satses på velferdsteknologi og at det bør settes av et beløp i 
størrelsesorden kr 200 000 til dette.  

 Det må legges opp til at eldre kan bo hjemme så lenge som mulig. Et viktig tiltak i så måte 
er å beholde de fysioterapiressursene vi har. Treningsgruppene er viktige. Man må komme i 
gang med trening før man har blitt for svekket til å klare det. 

 Det ses med bekymring for reduksjon i TU. De må få tid på seg til å implementere nye ting 
før vi kan begynne å redusere. Det må satses mer på faglighet i tjenestene. 

 Det er viktig å få til et tilbud i kommunen for demente pasienter med særlige behov.  
 Det er viktig å få på plass stillingen som kommunepsykolog og at denne har mulighet til å ta 

pasienter direkte, ikke brukes for mye til andre ting, som veiledning av annet helsepersonell.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede ønsker å komme tidligere inn i 

budsjettprosessen, i alle fall før administrasjonens forslag sendes over til Formannskapet.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede må komme med i prosessen når arbeidet 

med det nye helsehuset kommer i gang. 
Uttalelsen ble enstemmig vedtatt.  
Vedtak: 
Uttalelse til økonomiplan 2019 – 2022, med årsbudsjett for 2019: 
 Det ses på med bekymring at man ikke har iverksatt arbeidet med frivillighetessentralen og 

kommet i gang med eldrevaktmester. Det er i budsjettet satt av kr 50 000 til hvert av disse 
tiltakene.  

 For eldrevaktmester må det lages kriterier for hva denne kan brukes til. Aktuelle ønsker er 
snøbrøyting og strøing.  

 Det er ønske om at det må satses på velferdsteknologi og at det bør settes av et beløp i 
størrelsesorden kr 200 000 til dette.  

 Det må legges opp til at eldre kan bo hjemme så lenge som mulig. Et viktig tiltak i så måte 
er å beholde de fysioterapiressursene vi har. Treningsgruppene er viktige. Man må komme i 
gang med trening før man har blitt for svekket til å klare det. 

 Det ses med bekymring for reduksjon i TU. De må få tid på seg til å implementere nye ting 
før vi kan begynne å redusere. Det må satses mer på faglighet i tjenestene. 

 Det er viktig å få til et tilbud i kommunen for demente pasienter med særlige behov.  
 Det er viktig å få på plass stillingen som kommunepsykolog og at denne har mulighet til å ta 

pasienter direkte, ikke brukes for mye til andre ting, som veiledning av annet helsepersonell.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede ønsker å komme tidligere inn i 

budsjettprosessen, i alle fall før administrasjonens forslag sendes over til Formannskapet.  
 Både Eldrerådet og Råd for funksjonshemmede må komme med i prosessen når arbeidet 

med det nye helsehuset kommer i gang. 
 
 

Administrasjonssjefens innstilling 
Saken tas til orientering.  




